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Erfarenheter från arbetet 
med rådslaget 2017:

• Vem bestämmer tema?
• Inspel vid olika tillfällen från:
     - KD-gruppen
     - KSO-gruppen
     - Näringslivschefer
     - Turismansvariga



Viktigt att tidigt få ett besked om 
ett eller några godkända teman 
från KSO-gruppen.

Sedan: 
Överlåt åt arbetsgruppen att slå fast ett 
lämpligt tema från urvalet och sköta det 
fortsatta arbetet.
Arbetsgruppen rapporterar löpande.



KSP formulerar ett tydligt uppdrag:
• Vad önskar beställarna av rådslaget?   
       Syftet? 
       Fortsättning?
       Konkreta löften från deltagare?
• Vilken kommunikation behövs mellan 
   arbetsgruppen och:
       KSO-gruppen? KD-gruppen? 
       Näringslivschefer eller andra berörda tjänstemän?
• Hur ska den kommunikationen ske?
       Via Södertörnskommunernas utvecklingsledare?



Några saker att ha med sig:

• Det är – bokstavligen – tusentals delmoment i 
   arbetet. 
       - Projektledare i år c:a 200 timmar
         - Veronica minst halvtid de sista månaderna

• Hur kan KTH, Södertörns Högskola, Företagarna 
   och Handelskammaren få en naturlig plats i 
   rådslaget?


